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Introductie 

De VCO kent een Raad van Advies; breed en multidisciplinair 
samengesteld. Het doel van de Raad is om het bestuur 
gevraagd en ongevraagd te adviseren en de VCO naar een 
hoger plan te tillen met suggesties en om te klankborden. De 
komende maanden maak je kennis met alle vijf leden. Deze 
maand is de beurt aan: 

Robin Baks, Directeur van de Koninklijke Nederlandse 
Klim- en Bergsport Vereniging. 

 

Hoe zou je jouw rol als lid van de Raad van Advies van de 
VCO beschrijven? 

De blik van buiten naar binnen. Hoe zorgen we ervoor dat 
we zichtbaar zijn en aansluiten op de wensen van de 
doelgroep. 

Wat zijn jouw grootste drijfveren om zitting te nemen in 
de RvA?  

Dit belangrijke onderwerp nadrukkelijker over het voetlicht 
brengen,  binnen de doelgroep en ook bij het grote publiek. 

Wat staat er nog op jouw bucketlist? 

De beklimming van de Obergabelhorn (4063m) via de 
Arbengrat 

Wat is jouw geschiedenis met de VCO?  

Nog maar vrij recent. Een belangrijk onderwerp dat (veel) 
meer aandacht verdient! 

Waarom zou jij het lidmaatschap van de VCO 
aanbevelen? 

VCO heeft een grote meerwaarde voor compliance officers 
en organisaties. Er is ongelofelijk veel kennis en ervaring 
beschikbaar. 

Wat is de sleutel van het succes voor het grote aantal 
actieve leden bij jouw vereniging, de Koninklijke 
Nederlandse Klim- en Bergsport Vereniging? 

Een aanbod wat is afgestemd op de wensen van onze 
leden. We hebben o.a. een ledenpanel ingericht waarmee  

 

 

we feitelijk continu in dialoog kunnen zijn met onze 
achterban. 

Wat zou de Koninklijke Nederlandse Klim- en Bergsport 
Vereniging van de VCO kunnen leren?  

Ook als vereniging zijn we gehouden aan de nodige 
regelgeving, ook rondom dit thema.  

Je hebt lang in de financiële sector gewerkt in 
commerciële rollen, zie jij een verschil met toen en nu 
op het gebied van Compliance? 

28 jaar. Er is in die tijd heel veel veranderd, gelukkig. Zeker 
als je kijkt naar de intermediaire tak. 

Welke berg zou je nog graag willen beklimmen? 

Zie boven. De Obergabelhorn (4063m) in Zwitserland via de 
Arbengrat. 

Dit interview is een publicatie van de Vereniging van 
Compliance Professionals; sinds 2001 dé beroepsvereniging 
voor professionals op het gebied van Ethiek, Compliance en 
Integriteit. 

 


